
 

 

Z á p i s n i c a  

z 20. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Kolárove dňa 22.09.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie  

 

 20. zasadnute Mestského zastupiteľstva v Kolárove  otvoril a riadil primátor mesta p. Árpád 

Horváth, ktorý všetkých prítomných srdečne privítal a oboznámil s programom rokovania:  

P r o g r a m :  

1. Otvorenie   

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Zaujatie stanoviska členov Mestského zastupiteľstva v Kolárove, vo veci rekonštrukcie farmy 

ošípaných na území bývalého areálu Štagnovica, spoločnosťou Dan Slovakia Agrar a.s. 

4. Návrh na uznesenie  

5. Záver  

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie boli zvolení nasledovní poslanci:  

JUDr. Ing. Iveta Némethová, Tamás Hájas a Ing. Béla Halász  

Hlasovanie: za – 11  proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení nasledovní poslanci:  

Ing. Ladislav Ferencz a Mgr. Katalin Decsi  

Hlasovanie: za – 10  proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

K bodu č. 3 – Zaujatie stanoviska členov Mestského zastupiteľstva v Kolárove, vo veci 

rekonštrukcie farmy ošípaných na území bývalého areálu Štagnovica, spoločnosťou Dan 

Slovakia Agrar a.s.  

 

 Primátor mesta p. Árpád Horváth predložil stanovisko mesta k problematike rekonštrukcie 

farmy ošípaných na území bývalého areálu Štagnovica, spoločnosťou Dan Slovakia Agrar a.s. 

Oboznámil prítomných, že dňa 02.09.2020 bola z úradu odoslaná žiadosť na Ministerstvo životného 

prostredia SR p. Budaj Jánovi, ministrovi, ohľadne spoločného stretnutia ministra ŽP SR,  primátora 

mesta Kolárovo a starostov dotknutých obcí – Kameničná, Čalovec a Vŕbová nad Váhom. Nakoľko 

táto investícia by nad mieru ohrozovala a poškodzovala životné prostredie, prírodné zdroje a Žitný 

Ostrov, vrátane zdroja pitnej vody, predmetné obce nesúhlasia s touto investíciou. Občania mesta 

Kolárovo, ako i okolitých dotknutých obcí vyjadrili svoj nesúhlas aj formou petície, počtom 9109 

podpisov.  

 Ďalej sa dňa 18.8.2020 uskutočnilo verejné prerokovanie navrhovanej činnosti za účasti 

navrhovateľa a širokej verejnosti, ktorá jednoznačne vyjadrila svoj nesúhlas s realizáciou farmy.  

 

 

Poslanec Ing. Béla Angyal požiadal mestský úrad, aby všetky odborné materiály a písomnosti 

týkajúce sa rekonštrukcie farmy ošípaných na území bývalého areálu Štagnovica, spoločnosťou Dan 

– Slovakia Agrar a.s. Nový Dvor, 932 01 Veľký Meder boli zverejnené na digitálnej samospráve.  

Poslanec Imrich Árgyusi doporučil v rámci riešenia predmetnej problematiky (uznesenie MsZ 

č. 400/2020 ) zvolať spoločné zasadnutie komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja mesta 

a komisie ochrany životného prostredia, povodňovej ochrany a cestovného ruchu, s doplnením 

odborníkov v oblasti životného prostredia resp. poľnohospodárstva.  



 

 

 Poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová skonštatovala, že poslanci Obecného zastupiteľstva 

v Kameničnej jednohlasne vyjadrili svoj nesúhlas s investíciou rekonštrukcie farmy ošípaných na 

území bývalého areálu Štagnovicia.  

 

 Poslanci Mestského zastupiteľstva v Kolárove požiadali:  

     1.   primátora mesta a predsedov komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja mesta           

            a komisie ochrany životného prostredia, povodňovej ochrany a cestovného ruchu  

            zvolať spoločné  zasadnutie komisií, s doplnením poslancov mestského zastupiteľstva  

            a odborníkov v oblasti ochrany životného prostredia, resp. poľnohospodárstva,  vo  

            veci konzultácie problematiky rekonštrukcie farmy  ošípaných na území bývalého  

            areálu Štagnovica, spoločnosťou Dan - Slovakia Agrar  a.s. Nový Dvor, 932 01 Veľký  

            Meder 

2. primátora mesta po konzultácii a vzájomnej dohode  s dotknutými obcami, zabezpečiť 

vypracovanie odborného posudku na to oprávnenou odbornou osobou, ktorý bude obsahovať 

úradné skúšky, rozbory, vzorky a chemicko-biologickú analýzu takých poľnohospodárskych 

pôd a priľahlých povrchových a podzemných vôd,  kde sa dlhodobo aplikuje hnojovica 

z chovu ošípaných spôsobom injektáže do pôdy, pre zistenie  porovnateľných 

merateľných  hodnôt kde takáto aplikácia nie je realizovaná 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 Ďalej primátor mesta predložil návrh na vyhotovenie pamätnej tabule pre budúce generácie, 

kde Samospráva mesta Kolárovo vyjadrí svoje poďakovanie a úctu kolárovským ženám a dievčatám, 

ktoré v priebehu jarných mesiacov r. 2020 bez finančnej odmeny, dobrovoľne šili ochranné rúška, 

aby aj týmto spôsobom pomohli bojovať proti šíreniu nového koronavírusu  v našom meste.  

 Poslanec MsZ Ing. Ladislav požiadal, aby v kronike mesta Kolárovo boli zverejnené mená 

týchto žien a aby  mesto prispelo za ich činnosť symbolickou finančnou odmenou.  

 

 

 

 

 

K bodu č. 4 - Záver  

 Nakoľko všetky body programu rokovania boli vyčerpané, primátor mesta sa všetkým 

prítomným poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

Zapísala: Anna Keszeliová  

 

Správnosť zápisnice svojim podpisom potvrdzujú:  

 

 

Ing. Mgr. Zoltán Finta                     Árpád Horváth  

prednosta úradu                     primátor mesta  

 

 

O v e r o v a t e l i a :  

 

 

Ing. Ladislav Ferencz        Mgr. Katalin Decsi 

 


